

经 济 学 研 究

- 马克思经济学的生产函数及其基础上的一般均衡.....
..... 李永军,郭 鑫,贺慧玲(1)
- 内蒙古经济结构变动对能源消费影响的实证分析 毛志勇,张耀元(6)
- 内蒙古经济增长与居民储蓄、投资关系动态分析
——基于 VAR 模型的实证研究 王志刚,王 君,张睿智(10)
- 关于经济回归分析方法的使用评价 张贺祺(15)

企 业 管 理

- 企业社会责任的混合论、分立论与对立论 吕 力(20)
- 实效策略对消费者购物行为影响的对比研究 魏 巍(26)
- 企业责任与监管机构的博弈分析
——基于乳制品企业的行为分析 史建文,马 军,齐培潇(31)
- 企业信誉的形成与缺失的机理分析
——基于囚徒困境模型的考察 王 芳,王美萃,侯 玲(35)

金 融 研 究

- 北京市发展金融服务外包的比较优势、现状及问题 杨德勇,吴 琼(40)
- 人民币外升内贬的原因分析及对策研究 鲁明威(48)
- 论我国消费信贷业发展策略的选择 何 浩(52)

会 计 与 审 计

高校上市公司公司治理结构与经营绩效关系研究 魏喆妍,赵鹭鸣(56)

基于 DEA 的企业债务融资效率评价指标体系研究 王晓红,黄丽娜(62)

公允价值相关性与可靠性的协调

——基于增强公允价值可靠性视角 刘保良(66)

汽车制造企业审计费用影响因素实证研究

——来自深沪两市 2009 年年报的经验证据 任慧哲(70)

产 业 经 济

北京市利用 FDI 推动产业结构升级研究 杨维凤(75)

我国乳业产业关联分析

——基于 2007 年中国投入产出表 郝晓燕,巩 芳(80)

西部经济发展论坛

内蒙古旅游节庆发展探析 吕 君,刘丽梅(85)

牧区新型合作经济组织初探 敖仁其(90)

内蒙古草原畜牧业经济现状与“草畜平衡”动态分析 孟淑红,张小平(94)

桂西“十二五”时期现代物流业发展的构思 蔡 旺,蔡旺清(100)

呼和浩特市城市居民出游行为规律研究 游喜喜,张 薇(104)

内蒙古城市化进程中的环境问题及对策研究 杜淑芳,天 莹(108)

Journal of Inner Mongolia Finance and Economics College

No. 2, 2011 (Sum. No. 139)

Contents

Economics Study

- Production Function and the General Equilibrium on the Basis of Marxist Economics* LI Yong - jun, etc. (1)
- Empirical Analysis on the Effects of Economic Structural Changes on Energy Consumption in Inner Mongolia*
..... MAO Zhi - yong, ZHANG Yao - yuan (6)
- Dynamic Analysis of the Relationship between Economic Growth and Household Savings and Investment in Inner Mongolia*
——*Empirical Study Based on VAR Model* WANG Zhi - gang, etc. (10)
- Usage Evaluation of Economic Regression Analysis* ZHANG He - qi (15)

Enterprise Management

- Hybrid Theory, Parallel Theory and Oppositional Theory of Corporate Social Responsibility* LU Li (20)
- A Contrast Study on Service Promotion Strategy in Influencing Consumers' Shopping Behavior* WEI Wei (26)
- Corporate Responsibility and Regulatory Agencies Game——Based on the Behavior of Dairy Companies* SHI Jian - wen, etc. (31)
- Formation and Loss of the Corporate Reputation Analysis——Based on The Prisoner's Dilemma Model* WANG Fang, etc. (35)

Financial Research

- Comparative Advantage, Status and Problems in Developing Financial Outsourcing of Beijing* YANG De - yong, WU qiong (40)
- The Causes and Countermeasures of RMB Strong Globally but Weak at home* LU Ming - wei (48)
- On the Choice of Development Strategy of Consumption Credit in China* HE Hao (52)

Accounting and Auditing

- Empirical Study on Cooperate Governance and Performance of Chinese Listed Companies of Universities and Colleges*
..... WEI Zhe - yan, ZHAO Lu - ming (56)
- Study on Evaluation Index System of Enterprise Debt Financing Efficiency Based on DEA*
..... WANG Xiao - hong, HUANG Li - na (62)
- Research on Coordination of Correlation and Reliability of Fair Value*
——*A Perspective of Enhancing the Reliability of Fair Value* LIU Bao - liang (66)
- Empirical Study on Influencing Factors of Audit Fees in Automobile Manufacturing Enterprise*
——*Empirical Evidence from Shenzhen and Shanghai Stock Markets in 2009* REN Hui - zhe (70)

Industrial Economy

- Research of FDI Promotion of Industrial Structure Upgrading in Beijing* YANG Wei - feng (75)
- Analysis on Industry Correlation of Chinese Dairy Industry——Based on 2007 Input - Output Tables of China*
..... HAO Xiao - yan, GONG Fang (80)

Western Economic Development Forum

- Explore and Analyse on Tourism Festival Development of Inner Mongolia* LU Jun, LIU Li - mei (85)
- Preliminary of New Cooperative Economy Organization in Pastoral Area* Aorenq (90)
- Dynamic Analysis on the Economic Status Quo and "Forage and Animal Balance" of Grassland Animal Husbandry in Inner Mongolia*
..... MENG Shu - hong, ZHANG Xiao - ping (94)
- The Conceived on Developing Modern Logistics Industry in the Western of Guangxi During the Twelfth "Five year Plan"*
..... CAI Wang, CAI Wang - qing (100)
- The Research on Hohhot Resident Tourists' Behavior* YOU Xi - xi, ZHANG Wei (104)
- The Study of Environmental Problems and Solutions in the Urbanization Process in Inner Mongolia*
..... DU Shu - fang, TIAN Ying (108)

Executive Editor of This Issue: ZHANG Xiao - juan

Translator: ZHANG Xiao - juan